
        Protokół nr XIX/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 13 lipca 2016 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Pilarski o godzinie 15.30 przywitał radnych oraz 
gości. Oświadczył, że ustawowy skład Rady Miejskiej w Zawidowie wynosi 15 radnych,  
a zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 13 radnych. Stwierdził prawomocność obrad 
i otworzył XIX Sesję Rady Miejskiej w Zawidowie. Sesja została zwołana w trybie 
nadzwyczajnym, na wniosek Burmistrza Miasta Zawidowa.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji 
przedstawia się następująco: 
 

1. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1.1. wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2016; 
1.2. określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych; 
1.3. określenia zasad wydzierżawiania lub najmu nieruchomości stanowiących 

własność lub będących w użytkowaniu wieczystym m. Zawidów. 
2.  Sprawy różne.  

 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski zwrócił się  
z zapytaniem, czy radni bądź Burmistrz wnoszą o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta Robert Łężny złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Zawidów nalata 
2016-2020 z perspektywą do 2020 r.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/ za-13, przeciw-0, 
wstrzymujących się- 0, przyjęła ww. wniosek. 

Przewodniczący A. Pilarski poinformował, iż po zmianie porządek obrad przedstawia się 
następująco: 

 
1. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1.1. wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2016; 
1.2. określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych; 
1.3. określenia zasad wydzierżawiania lub najmu nieruchomości stanowiących 

własność lub będących w użytkowaniu wieczystym m. Zawidów; 
1.4. przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Zawidów na lata 2016-

2020 z perspektywą do 2020 r. 
2.  Sprawy różne.  



 
1. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1.1. wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2016; 
 
Burmistrz Miasta Robert Łężny wyjaśnił, iż zwiększa się dochody na kwotę 1.500.000 zł i jest 
to projektowana dotacja z budżetu państwa w ramach programu rozwoju gminnej i 
powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019 z przeznaczeniem na przebudowę 
ulicy Skłodowskiej – Curie w Zawidowie.  
Radna Alicja Kocemba zadała pytanie, czy przebudowa będzie dotyczyła także chodników.  
Burmistrz R. Łężny odpowiedział, iż dotyczy to także chodników.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XIX/102/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 lipca 2016 r.  
w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2016. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XIX/102/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 

1.2. określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych; 
 
Burmistrz Miasta R. Łężny wyjaśnił, iż projekt uchwały dotyczy uaktualnienia uchwały nr 
XXXVII/217/2001. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XIX/103/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 lipca 2016 r.  
w sprawie: określenia zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych. 
 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XIX/103/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 

1.3 określenia zasad wydzierżawiania lub najmu nieruchomości stanowiących 
własność lub będących w użytkowaniu wieczystym m. Zawidów; 

 
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż projekt uchwały określa zasady wydzierżawiania lub 
najmu lokali, które stanowią własność gminy.  
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady A. Pilarski poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Uchwała nr XIX/104/2016 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 lipca 2016 r.  
w sprawie: określenia zasad wydzierżawiania lub najmu nieruchomości stanowiących 
własność lub będących w użytkowaniu wieczystym m. Zawidów 



Rada Miejska w obecności 13 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się -0/ - podjęła uchwałę nr XIX/104/2016, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
 

1.4 przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Zawidów na lata 2016-
2020 z perspektywą do 2020 r. 

 
Burmistrz Miasta R. Łężny oznajmił, iż Plan Gospodarki Niskoemisyjnej jest dokumentem 
strategicznym, którego celem jest określenie wizji rozwoju gminy w kierunku gospodarki 
niskoemisyjnej. Jego zadaniem jest podniesienie efektywności energetycznej, zwiększenie 
poziomu wykorzystania odnawialnych źródeł energii, jak również redukcja emisji gazów 
cieplarnianych. Czynności te w konsekwencji mają służyć wszystkim mieszkańcom gminy 
poprzez poprawę jakości powietrza oraz zmniejszenie kosztów energii.  
Burmistrz dodał, iż głównym założeniem planu jest przyczynienie się do osiągnięcia celów 
określonych w pakiecie klimatyczno – energetycznych do roku 2020 oraz wsparcie działań 
służących poprawie jakości życia mieszkańców poprzez ograniczenie emisji zanieczyszczeń 
do powietrza oraz zwiększenie efektywności energetycznej budynków.  
Dokument był opiniowany przez Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska we 
Wrocławiu pod kątem konieczności przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 
środowisko, który wyraził opinię, iż realizacja przedmiotowego projektu dokumentu nie 
powinna spowodować znaczącego oddziaływania na środowisko, w związku z czym nie jest 
wymagane przeprowadzenie oceny oddziaływania na środowisko dla Planu Gospodarki 
Niskoemisyjnej dla Miasta Zawidów na lata 2016 – 2020 z perspektywą do 2022 roku.  
Burmistrz Miasta R. Łężny przekazał, iż opracowany PGN pozwoli gminie, jej podmiotom 
oraz mieszkańcom pozyskać fundusze na działania takie jak termomodernizacja budynków, 
czy wdrażanie inwestycji w zakresie odnawialnych źródeł energii.   
 
2. Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Rady A. Pilarski przekazał, iż sprawy różne były omawiane na bieżąco. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Pilarski o godzinie 
16.30 zamknął sesję. 
 
 
 
            Protokołowała:                                                                         Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                                                            
                                                                                                               Andrzej Pilarski 


